



GMO-Z.com Trade Limited  
技慕环球通金融有限公司

## Cookie Policy

## Cookie 政策

生效日期: 2017年7月17日

Version 1.0

版本 1.0

## Cookie Policy

## Cookie 政策

By using our website, you agree to the use of cookies as detailed in this section.  
使用我们的网站，您同意使用本部分详细列出的 Cookie 政策。

### What are Cookies?

### 什么是 Cookies?

Cookies are small pieces of text stored on your computer's hard disk when you visit a website.

Cookies 是您在访问网页时存储在您硬盘里的小文本信息。

They allow us to distinguish you from other users of the website as each cookie is unique to your web browser, which helps us provide a better browsing experience and improve our website. They are not programs and cannot be executed as code, deliver viruses or install malware.

这些信息可帮助我们区分您和其他使用本网站的用户，因为您的网页浏览器所产生的信息是唯一的，这些信息有助于我们为您提供更好的浏览服务，促进我们的网站建设。这些信息不是程序，无法作为编码进行处理，无法传输病毒或安装恶意软件。

This site, like almost every site on the internet, uses cookies for the purpose of:  
与其他网站一样，本网站将 Cookies 用于：

- Verifying your identity in order to ensure security  
核实您的身份以确保安全性
- Determining what kind of browser and settings you are using  
查看您使用的浏览器和相关设置
- Allowing site owners and third parties such as advertisers to deliver user-specific content  
允许网站所有者和广告商等第三方发送用户定制内容

### Our Policy

### 我们的政策

GMO-Z.com Trade Limited strives to protect user privacy and supply detailed guidance about how their information is being used, in order for them to make informed decisions about how to manage their cookies.

GMO-Z.com Trade Limited（技慕环球通金融有限公司）竭力保护用户隐私并告知用户本公司如何使用用户的信息，以便让用户学会管理个人信息，并在了解的前提下作出相应决定。

## Types of Cookies 信息类型

GMO-Z.com Trade Limited uses three types of cookie: essential, performance, and marketing.

GMO-Z.com Trade Limited（技慕环球通金融有限公司）采用三种 Cookies：基本、性能、市场营销。

### Essential Cookies 基本 Cookies

This type of cookie is required for the website to function properly. Please note that if these cookies are disabled, there may be problems using some online services and parts of the site. However, you can allow cookies from specific websites by making them “trusted websites” in your Internet browser.

这种类型的 Cookies 用于网站正常运行。请注意，如果这些 Cookies 被禁用，可能会影响在线服务和部分网站的使用。然而，您可在网络浏览器上将部分特定网站设定为“可信任网站”以接受只来自于这些特定网站的 Cookies。

### Performance Cookies 性能 Cookies

These cookies monitor the way users navigate around our website, allowing us to improve our site content and provide you with a better user experience. We can use this data to tailor the site to individual preferences and help users find the information they need more easily. 这些 Cookies 监控用户浏览痕迹，允许我们改进网站内容，为您提供更好的用户体验。我们利用这些数据定制适合您偏好的网站，帮助用户轻松找到所需信息。

For example, we use Google Analytics, which evaluates site usage and user activities such as average pages viewed and length of stay on the site.

例如，我们使用谷歌分析评估网站使用率，用户活动，例如平均页数浏览情况和网页停留长度。

### Marketing Cookies 市场营销 Cookies

We use such cookies so that third party companies may provide advertising more relevant to the user. When visiting other sites where these cookies are recognised, you should be presented with content that matches your interests.

我们利用这类 Cookies，便于第三方提供更多与用户有关的广告宣传。访问其他网站时，根据已识别 Cookies，给您提供符合您兴趣的相关内容。

## Disabling and Enabling Cookies 禁用和启用 Cookies

You are able to accept or decline cookies by changing the settings in your web browser. For general information about managing cookies, including information on how to adjust your browser settings, visit [aboutcookies.org](http://aboutcookies.org). Alternatively, search the internet for other independent sources of information.

通过更改网页浏览器的设置，你可以接受或者拒绝 Cookies。

关于 Cookies 管理的基本说明，包括调整浏览器设置等信息，请访问 [aboutcookies.org](http://aboutcookies.org)。或者，搜索其他信息的独立来源。

If you have any specific questions or concerns about cookies, please contact us at [cs.trade@z.com](mailto:cs.trade@z.com). For further details about how we keep your personal information safe, please refer to our Privacy Policy, which is available on our website.

如果您对 Cookies 有疑问或顾虑，请发邮件联系我们：[cs.trade@z.com](mailto:cs.trade@z.com)。关于保护个人信息安全的更多信息，请参阅我们网站提供的隐私政策。

## Language of Communications 通讯语言

All GMO-Z.com Trade Limited legal documents are available in English. Translations into other languages are provided for referential purposes only. For the avoidance of doubt, the English version shall prevail in the event of any inconsistencies or ambiguities.

所有技慕环球通金融有限公司GMO-Z.com Trade Limited的法律文件均以英文编成。任何其他语言的翻译版本只是为方便客户。如英文版本与其他翻译版本有歧义，应以英文原版本为准。